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Številka: 032-0013/2023-11 

Datum: 20.12.2023 

 

 

 

ZAPISNIK 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE DOL PRI LJUBLJANI 

Z DNE 20.12.2023 

 

PRISOTNI: Gregor Pirc, Mojca Repanšek, Slađana Brodnik, Marko Lunar, Petra Lešnjak, 

Branko Škarja, Rafael Jeras, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože 

Klemenčič. 

 

ODSOTNI: Janez Grilj, Nika Rovšek  

        

Od 13 (trinajst) članov občinskega sveta je bilo na začetku seje dne 22.11.2023 prisotnih 10 

(deset) članov. Ugotovi se sklepčnost. 

 

Ostali prisotni: mag. Rok Prevc – direktor občinske uprave, Anja Grosar – občinska uprava, 

Nina Keder – urednica občinskega glasnika, Zdenka Peklaj – predstavnica OŠJM 

 

Seja se je pričela ob 17:30 uri, v dvorani Kulturnega doma Dolsko, Dolsko 55, Dol pri 

Ljubljani, katero je vodil župan Željko Savič.  

 

DNEVNI RED: 

 

➢ Potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega sveta, z dne 22.11.2023 

➢ Odlok o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za spremembo namenske rabe 

prostora v občinskem prostorskem načrtu in nadomestila stroškov lokacijske 

preveritve v občini Dol pri Ljubljani – druga obravnava 

➢ Proračun Občine Dol pri Ljubljani za leto 2024 – druga obravnava 

➢ Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2024 – dopolnitev 

➢ Program dela občinskega sveta za leto 2024 

➢ Predlog sistemizacije delovnih mest v vrtcu pri OŠ Janka Modra 

➢ Vprašanja in pobude članov sveta   

 

 

 

OBČINA DOL PRI LJUBLJANI 

OBČINSKI SVET 

Dol pri Ljubljani 18, 1262 Dol pri Ljubljani 

Telefon: 01/5303 240 

e-pošta: obcina@dol.si  
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➢ AD i: POTRDITEV DNEVNEGA REDA 7. REDNE SEJE 

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD i SKLEP: 

 

Potrdi se predlagani dnevni red 7. redne seje 

 

Sklep JE BIL SPREJET s 10 (deset) glasovi ZA (Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Marko 

Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago 

Sredenšek, , Mojca Repanšek, Rafael Jeras).ODSOTNI (Nika Rovšek, Janez Grilj, Jože 

Klemenčič). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 10 (deset) svetnikov. 

 

 

 

➢ AD 1: POTRDITEV ZAPISNIKA 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA, Z 

DNE 22.11.2023 

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD 1 SKLEP:  

 

Potrdi se zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Dol pri Ljubljani z dne 

22.11.2023. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajst) glasovi ZA (Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Marko 

Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago 

Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras).ODSTOTNI (Nika Rovšek, 

Janez Grilj) 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 
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➢ AD 2  POTRDITEV ODLOKA O DOLOČITVI TAKSE ZA OBRAVNAVO 

ZASEBNIH POBUD ZA SPREMEMBO NAMENSKE RABE PROSTORA V 

OBČINSKEM PROSTORSKEM NAČRTU IN NADOMESTILA STROŠKOV 

LOKACIJSKE PREVERITVE V OBČINI DOL PRI LJUBLJANI – DRUGA 

OBRAVNAVA 

 

Namestnik predsednika Odbora za gospodarstvo in trajnostni razvoj (Branko Škarja) predstavi 

ugotovitve z 2. redne seje Odbora. Pove, da so pri pregledu gradiva ugotovili, da so bili 

upoštevani vsi predlogi, ki so bili podani pri prvi obravnavi odloka. Odbor je tako sprejel 

sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na občinskem svetu.  

 

Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc predstavi glavne spremembe med prvo in drugo 

obravnavo Odloka. V 1. členu Odloka je bil dodan tretji odstavek, kjer se bolj natančno določi 

izjemo pri plačilu takse, kdo je te takse oproščen. Sprememba je tudi v drugem odstavku 2. 

člena tu se bolj natančno določi kako se izračuna taksa, kjer se pobuda nanaša na več parcel. 

V 3.členu se en odstavek dvakrat ponovi, tudi ta tehnična napaka bo odpravljena. V 4.členu se 

dopolni drugi odstavek, da se na plačilnem nalogu naj navede tudi zemljišče za katero se taksa 

plača. Ostalo ostaja kot je bilo na prvi obravnavi.   

 

Razprava: 

 

Petra Lešnjak: ''Pripomba pri  1.členu, 3. odstavku piše razen če pobudo poda občina in je 

pobuda v javnem interesu. Bolje bi bilo besedo in zamenjati z ali. Torej pobudo poda občina 

ali je v javne interesu.'' 

 

mag. Rok Prevc: ''Je bolj logično, bomo dali kot tehnični popravek.'' 

 

AD 2 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Odlok o določitvi takse za obravnavo 

zasebnih pobud za spremembo namenske rabe prostora v občinskem prostorskem 

načrtu in nadomestila stroškov lokacijske preveritve v občini Dol pri Ljubljani, v drugi 

obravnavi z upoštevano pripombo. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajst) glasovi ZA (Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Marko 

Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago 

Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). ODSOTNI (Nika Rovšek, Janez 

Grilj) 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 

 

➢ AD 3: PRORAČUN OBČINE DOL PRI LJUBLJANI ZA LETO 2024 – DRUGA 

OBRAVNAVA. 
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Predsednik Odbora za družbene zadeve in turizem (Drago Sredenšek) predstavi ugotovitve z 

2. seje Odbora za družbene zadeve in turizem. Predlagane spremembe s 1. redne seje odbora 

so bile upoštevane pri drugem branju Proračuna Občine Dol pri Ljubljani za leto 2024. Odbor 

je sprejel sklep, da je proračun primeren za obravnavo in sprejem na seji občinskega sveta.  

 

Namestnik predsednika Odbora za gospodarstvo in trajnostni razvoj (Branko Škarja) predstavi 

ugotovitve z 2. seje Odbora za gospodarstvo in trajnosti razvoj. Odbor je sprejel sklep, da je 

proračun primeren za obravnavo in sprejem na seji občinskega sveta. 

 

Direktor občinske uprave - mag. Rok Prevc predstavi spremembe med prvim in drugim 

branjem proračuna 2024 ter vsebino Amandmajev št. 1, 2, 3, 4 in 5 k proračunu 2024. 

 

 

Razprava: 

 

Marko Lunar: ''Na strani 2 pri obrazložitvi proračuna je napisano, da so skupni prihodki 

načrtovani 7.610.000 v bilanci pa 8.430.749. Kaj je prav oziroma zakaj je razlika?'' 

 

mag. Rok Prevc: ''Napaka v opisnem delu, jo odpravimo, hvala. Prava številka je v 3.členu 

odloka.'' 

 

Marko Lunar: ''Še eno vprašanje. Zanima me kakšno predvidevate stanje sredstev na računu 

konec leta 2024?'' 

 

mag. Rok Prevc: ''Težko rečemo, je preveč različnih dejavniku ki na to vplivajo, ali bodo 

izvedene vse investicije, ki so predvidene, ali realiziramo vse odhodke in prihodke in 

podobno.''  

 

AD 3/1 SKLEP (Amandma št. 1): 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Amandma št. 1 k proračunu Občine Dol 

pri Ljubljani za leto 2024. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajst) glasovi ZA (Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Marko 

Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago 

Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). ODSOTNI (Nika Rovšek, Janez 

Grilj) 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 

 

AD 3/2 SKLEP (Amandma št. 2): 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Amandma št. 2 k proračunu Občine Dol 

pri Ljubljani za leto 2024. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajst) glasovi ZA (Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Marko 

Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago 
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Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). ODSOTNI (Nika Rovšek, Janez 

Grilj) 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 

 

 

AD 3/3 SKLEP (Amandma št. 3): 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Amandma št. 3 k proračunu Občine Dol 

pri Ljubljani za leto 2024. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajst) glasovi ZA (Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Marko 

Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago 

Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). ODSOTNI (Nika Rovšek, Janez 

Grilj) 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 

 

AD 3/4 SKLEP (Amandma št. 4): 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Amandma št. 4 k proračunu Občine Dol 

pri Ljubljani za leto 2024. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajst) glasovi ZA (Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Marko 

Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago 

Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). ODSOTNI (Nika Rovšek, Janez 

Grilj) 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 

 

AD 3/5 SKLEP (Amandma št. 5): 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Amandma št. 5 k proračunu Občine Dol 

pri Ljubljani za leto 2024. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajst) glasovi ZA (Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Marko 

Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago 

Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). ODSOTNI (Nika Rovšek, Janez 

Grilj) 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 
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AD 3/6 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Odlok o proračunu Občine Dol pri 

Ljubljani za leto 2024 v drugem branju, skupaj s splošnim delom proračuna, posebnim 

delom proračuna in Načrtom razvojnih programov 2024-2027 ter vsemi predlaganimi 

Amandmaji k proračunu za leto 2024. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 8 (osmimi) glasovi ZA (Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Branko 

Škarja, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca 

Repanšek,) in 3 (tremi) PROTI (Marko Lunar, Petra Lešnjak, Rafael Jeras). ODSOTNI 

(Nika Rovšek, Janez Grilj). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 

 

➢ AD 4: NAČRT RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM ZA LETO 2024 - 

DOPOLNITEV 

 

Direktor občinske uprave - mag. Rok Prevc predstavi spremembe, ki so nastale pri dopolnitvi 

Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2024 ter spremembo, ki je nastala z 

Amandmajem.  

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD 4 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Sklep o potrditvi Načrta ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Dol pri Ljubljani za leto 2024. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajst) glasovi ZA (Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Marko 

Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago 

Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). ODSOTNI (Nika Rovšek, Janez 

Grilj) 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 

 

➢ AD 5: PROGRAM DELA OBČINSKEGA SVETA ZA LETO 2024 

 

Direktor občinske uprave - mag. Rok Prevc predstavi Program dela Občinskega sveta za leto 

2024. Predvidenih je 6 rednih sej. 

 

Razprava: 

 

Karina Medved Bregar: ''V programu ni predviden Pravilnik o porabi sredstev za protokolarne 

izdatke in reprezentanco, ki bi ga bilo potrebno sprejeti.'' Svetnica je predlagala, da se 

obravnava dopolnjenega predloga pravilnika uvrsti na eno izmed naslednjih sej. 
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Slađana Brodnik: ''Predlagam tudi, da se sistemizacija delovnih mest OŠ Janka Modra, ki 

velja od 1. septembra ne obravnava na septembrski/oktobrski seji, ampak, da se jo prestavi na 

maj/junij.''  

 

mag. Rok Prevc: ''Ali je to realno? Se da? Ne vem kako je s šolskim koledarjem? Se lahko do 

konca šolskega leta pripravi sistemizacija za naslednje leto?'' 

Zdenka Peklaj: ''Do maja bi lahko okvirno, vendar bi bile do septembra še spremembe, ker ne 

moremo napovedati točno kako bo septembra.'' 

 

Željko Savič, župan: ''Potem predlagam, da se sistemizacija delovnih mest OŠ Janka Modra 

prestavi na sejo, ki bo maja/junija.'' 

 

AD 5 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Program dela Občinskega sveta Občine  

Dol pri Ljubljani za leto 2024 s pripombo, da se že na 8. redno sejo uvrsti Pravilnik o 

reprezentanci ter da, se sistemizacija delovnih mest OŠ Janka Modra prestavi iz 11. 

redne seje na 10. redno sejo. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajst) glasovi ZA (Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Marko 

Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago 

Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). ODSOTNI (Nika Rovšek, Janez 

Grilj) 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 

 

➢ AD 6: PREDLOG SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST V VRTCU PRI OŠ 

JANKA MODRA 

 

Zdenka Peklaj kot predstavnica OŠ Janka Modra predstavi predlog sistemizacije delovnih 

mest v Vrtcu pri OŠ Janka Modra. Odgovori tudi na vprašanja, ki so bila postavljena glede 

zaposlitev v kuhinji, na vprašanja, ki so bila postavljena glede zaposlitve pomočnika 

ravnatelja, na vprašanja glede vzgojiteljev in pomočnikov, na vprašanja glede izvajanja 

angleščine ter vprašanja dela hišnikov. 

 

Razprava: 

 

Mojca Repanšek: ''Eno vprašanje, pogovarjamo se o skupnih hišnikih? Za šolo in vrtec?'' 

 

Zdenka Peklaj: ''O skupnih ja.'' 

 

Mojca Repanšek: ''Nas pa sedaj zanima koliko je to dejansko za vrtec in koliko za šolo?'' 
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Zdenka Peklaj: ''Za vrtec je en hišnik, tako kot je zapisano v sistemizaciji. Si pa dopolnjujeta 

delo s še enim glede prevozov.'' 

 

Mojca Repanšek: ''Torej en hišnik in en voznik sta na kontu vrtca?'' 

 

Zdenka Peklaj: ''Tako je oziroma na kontu občine.'' 

 

Mojca Repanšek: ''Ali je to razmerje s šolo potem pravilno razporejeno, glede na število otrok 

v šoli in število otrok v vrtcu?'' 

 

Zdenka Peklaj: ''Razmerje, kar se tiče vrtca, je točno takšno, kot mora biti.'' 

 

Slađana Brodnik: ''Sistemizacija predvideva koliko zaposlitev je možnih. Koliko je trenutno 

zaposlenega kuharskega osebja v vrtcu? Glede na mojo pripombo na prejšnjo sistemizacijo ste 

podatke popravili, hvala, zaposleni so trije kuharski pomočniki in en kuhar. Torej pade na 

enega kuharja, da skuha 235 kosil. Pojavi pa se vprašanje, kaj se zgodi, ko gre ta en kuhar na 

bolniško? Kako je poskrbljeno za nadomeščanje?'' 

 

Zdenka Peklaj: ''Kar ste povedali drži. Objavljen imamo razpis za kuharja in tudi pomočnika 

kuharja, tako upamo, da bomo lahko s to zaposlitvijo ta nadomeščanja pokrili.'' 

 

Slađana Brodnik: ''Mogoče predlog, da bi se tudi to nadomeščalo s kakšnim študentskim 

delom.'' 

 

Zdenka Peklaj: ''Podoben problem imamo tudi pri čistilkah in se strinjam, da je potrebno 

iskati kader, ki bo lahko za nadomeščanja vskočil, ko bo potrebno.'' 

 

Slađana Brodnik: ''Pri nadomeščanju kuharja je mogoče res zoprna situacija, saj kuhar lahko 

nadomešča kuharskega pomočnika. Kuharski pomočnik pa ne more nadomeščati kuharja, če 

ta nima primerne izobrazbe.'' 

 

Mojca Repanšek: ''Še eno vprašanje. V vašem poročilu ves čas beremo o razpoložljivem 

številu oddelkov, razpoložljivem številu mest. Zanima me kakšna pa je dejanska številka? 

Osebja, otrok?'' 

 

Zdenka Peklaj: ''284 otrok je trenutno, nekaj manj, ker je še nekaj prostih mest pri oddelkih 

kjer so starejši otroci. Zaposlenih pa je 56.'' 

 

AD 6 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani soglaša s predlogom sistemizacije delovnih mest 

v vrtcu pri OŠ Janka Modra, Dol pri Ljubljani, od 20.12.2023 dalje. 
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Sklep JE BIL SPREJET z 10 (desetimi) glasovi ZA (Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Petra 

Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože 

Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras) in 1 (enim) VZDRŽANIM (Marko Lunar). 

ODSOTNI (Nika Rovšek, Janez Grilj) 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 

 

 

 

➢ AD 7: RAZNO 

 

Razprava: 

 

Marko Lunar: ''VO Kleče, Zajelše pravijo, da se še niso sestali. Ali je to res?'' 

 

Željko Savič, župan: ''Na tem področju imamo malo stiske, enako se je zgodilo pri VO 

Klopce, Zagorica, Vrh.''  

 

mag. Rok Prevc: ''Prvi splošni sklic sej je že bil. Če člani niso bili prisotni, se od njih 

pričakuje, da podajo neko pobudo.'' 

 

Željko Savič, župan: ''Ne tukaj ni opravičila. Na tem mestu bom nekaj odgovornosti prevzel 

tudi nase. Ker tega nisem spodbujal oziroma bil pozoren na to. Mislil sem, da se niso sestali 

samo še v VO Klopce. Pri tem delu z VO komunikacija poteka preko uradnika do direktorja, 

mene pa direktor obvešča le o posebnostih, ki so pomembne za delo občinskega sveta.''  

 

Slađana Brodnik: ''Ampak prva, konstruktivna seja poteka na pobudo župana, potem pa na 

pobudo VO. Prva seja je že bila sklicana.'' 

 

mag. Rok Prevc: ''Prva, skupna je bila že sklicana, za vse. Od dveh odborov pa nihče ni prišel. 

Pričakovali smo neko pobudo od VO.'' 

 

Petra Lešnjak: ''Se lahko seznanimo z zapisniki VO?'' 

 

mag. Rok Prevc: ''Bodo objavljeni na spletni strani občine.'' 

 

Branko Škarja: ''Imam še eno vprašanje. Ali so zagotovljena kakšna posebna sredstva za 

obletnico visečega mostu v Senožetih?'' 

 

Željko Savič, župan: '' Posebej postavke za to ni, so pa sredstva zagotovljena v okviru 

prireditev.'' 

 

Karina Medved Bregar: '' Jaz imam še eno stvar. Večkrat sem že omenila, da ima občina 

''dolg'' sprejeti lokalni energetski koncept? Je dolžnost po energetskem zakonu, bo potrebno 

počasi pristopit k temu. Sprejet v letu 2012 je zastarel.'' 
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Župan: ''Mogoče za konec še glede prazničnega okraševanja. Enkrat bo potrebno reči nekaj o 

tej temi. Da res definiramo kako in kje, bi bilo najbolj primerno okraševanje, glede vsebine in 

glede lokacije.'' 

 

Pod točko razno se ni glasovalo. 

 

 

 

VPRAŠANJA IN POBUDE: 

 

 

 

Seja končana ob 18:50 

 

 

Zapisal/a: 

Anja Grosar                               Željko Savič, župan 


